

Date: April 19th, 2024

التاريخ: 19 أبريل 2024

Circular No:40/ AY 2023-2024

Subject: PSAT Examinations

Dear Parents and Guardians,

I trust you and your families are all well and safe after the heavy winds and rain.

I know some of you might have found it challenging due to water damage and disturbances to internet access. We have ensured that teaching and learning take place online during the week and would like to thank you for your efforts in supporting the school and your children during this difficult time.

As we prepare to start school on Monday with face-to-face teaching and learning, we would like to inform you of the following important upcoming academic assessments.

PSAT external examinations

All Grades 9 (Freshmen) and 10 students (Sophomores) are scheduled for PSAT external examinations on Tuesday, April 23, and Wednesday, April 24, 2024.

According to the College Board, these exams act as a baseline for college readiness while also checking in on student progress. In addition, the highest performers on this exam are eligible to earn scholarships from reputable universities in the future.

The Preliminary Standardized Assessment Tests (PSAT) will be administered to students at the school. They serve as a preliminary version of the SAT examinations, which prepare students for future standardized testing. The PSAT assesses reading, writing, and math skills and can help identify areas where students excel or may need additional support.

The academic benefits of taking the PSAT are:

- 1) The PSAT familiarizes students with the format and types of questions found on the SAT, which they may take in the future.
- 2) Performance Feedback: Students receive detailed feedback on their performance, helping them understand their strengths and areas for improvement.

السادة أولياء الأمور الكرام، تحية وبعد

أمل أن تكونوا أنتم وعائلاتكم في أمان وصحة جيدة بعد الأحوال الجوية الأخيرة. أدرك أن بعضكم قد واجه صعوبات بسبب الأضرار المائية وانقطاع الإنترنت. لقد حرصنا على استمرار عملية التدريس والتعلم عن بُعد طوال الأسبوع، ونود أن نشكركم على جهودكم في دعم المدرسة وأبنائكم خلال هذه الفترة الصعبة.

فيما نستعد لاستئناف الدراسة يوم الاثنين بالتعليم الحضوري، نود أن نطلعكم على التقييمات الأكاديمية المهمة القادمة.

امتحانات PSAT الخارجية:

سيجري جميع طلبة الصفين التاسع والعاشر امتحانات PSAT يومي الثلاثاء 23 أبريل والأربعاء 24 أبريل 2024.

وفقاً لمجلس الكلية الأمريكية، تعمل هذه الامتحانات كأساس لقياس جاهزية الطلبة للجامعة ومتابعة تقدمهم. كما أن الطلبة المتفوقين في هذه الامتحانات قد يحصلون على منح دراسية من جامعات مرموقة في المستقبل.

سيُجرى امتحان PSAT للطلبة في المدرسة. وتعتبر هذه الاختبارات نسخة أولية من امتحانات SAT التي تعد الطلبة للاختبارات الموحدة المستقبلية. يقيس امتحان PSAT مهارات القراءة والكتابة والرياضيات، ويساعد في تحديد المجالات التي يتفوق فيها الطلبة أو قد يحتاجون فيها إلى دعم إضافي.

الفوائد الأكاديمية لخوض امتحان PSAT:

1. يُعرّف PSAT الطلبة بصيغة ونوع الأسئلة الموجودة في امتحان SAT، الذي قد يتقدمون له في المستقبل.
2. تغذية راجعة للأداء: يحصل الطلبة على تغذية راجعة مفصلة حول أدائهم، مما يساعدهم على فهم نقاط قوتهم والمجالات التي يمكنهم تحسينها.

The PSAT Exam Schedule:

Starting time and duration: 9:00 a.m. 12:00 p.m.
(approximately 2 hours and 45 minutes).

Tuesday, April 23rd 2024: Grade 10 students (Sophomores)

Wednesday, April 24th, 2024: Grade 9 students (Freshmen)

Preparation and Resources:

Our teachers have included PSAT questions and content in their daily planning for the past term; however, they will provide additional study materials and resources to help students prepare for the PSAT. Additionally, many online resources and practice tests are available for students to use independently.

If you have any questions or concerns about the upcoming PSAT examinations, please feel free to contact the Head of the Middel and High School, Ms. Maria Martin, at maria.martin@ajyalfalah.sch.ae.

We appreciate your support in preparing your children for this important academic assessment.

Yours sincerely,

Dr. Antoinette Brown

Principal Director



جدول امتحانات PSAT:

وقت الامتحان: من الساعة 9:00 صباحًا حتى 12:00 ظهرًا (حوالي ساعتين و45 دقيقة).

الثلاثاء: 23 أبريل 2024: طلبة الصف العاشر

الأربعاء: 24 أبريل 2024: طلبة الصف التاسع

الإعداد والموارد:

قام معلمونا بدمج أسئلة ومحتوى PSAT في خططهم اليومية خلال الفصل الماضي. ومع ذلك، سيقدمون مواد دراسية إضافية وموارد لمساعدة الطلبة على التحضير لامتحان PSAT. بالإضافة إلى ذلك، تتوفر العديد من الموارد عبر الإنترنت واختبارات ممارسة يمكن للطلبة استخدامها بشكل مستقل.

إذا كان لديكم أي أسئلة أو استفسارات حول امتحانات PSAT القادمة، فلا تترددوا في التواصل مع رئيسة المرحلتين المتوسطة والثانوية، السيدة ماريا مارتن، عبر البريد الإلكتروني maria.martin@ajyalfalah.sch.ae.

نقدر دعمكم في إعداد أبنائكم لهذا التقييم الأكاديمي المهم.

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام،
الدكتورة أنطوانيت براون
مديرة المدرسة

